
VTISI Z RAZSTAVE
V HP Kolinska se zavedamo, da postaja kultura eno najpomemb-

nejših razsežnosti našega družbenega življenja in obenem neločljivi
del človekovega delovanja. Zavedamo se tudi, da kulture ne gre zože-
vati samo na profesionalna umetniška dela, ki vabijo naše misli, oči in
srca ali pa naš boljši ali slabsi okus.

_ . . . . »Mislim, da bo razstava spod-
Da je umetnost najvecja ra- 'dost, ve tudi veliko naših delav-

cev, ki jim le-ta pomeni več kot
samo zadovoljstvo; tudi več kot
potrošniško prijetnost, priuče-
nost ali modno intelektualno za-
nimanje. Eden izmed njih je
Tone Pečan, ki je svoje slilke raz-
stavil v veselje vseh nas. To potr-
juje tudi knjiga vtisov z razstave.
Naj jih nekaj navedemo.

»Cudovit je občutek, da je
Tone eden izmed nas, delavcev v
HP Kolinska, tako umetniško
nadarjen. V njegovih slikah
lahko vsak najde nekaj zase.«

»Slike so originalne in lično 12-
delane — tako tisle z oljnimi bar-
vami kakor one s svinčnikom.
Pokrajinske se mi zdijo zelo lepe,
enako slike njegovih ožjih so-
rodnikov. Takih razstav si še že-
limo. Slikarju srčna hvala za raz-
stavo in še mnogo uspehov pri
nadaljnjem delu.«

budila mladega samouka, da bo
še z večjim poletom nadaljeval
začeto delo. Tehnika njegovega
dela še ni izpiljena*in upam, da jo
bo s pomočjo mentorja izpopol-
nil.«

»Razstava potrjuje, da geslo
ČLOVEK — DELO KUL-
TURA zelo uspešno realizira v
naši delovni organizaciji. Če—
stitke mlademu sodelavcu.«

»Veliko truda si moral vložiti
za takšno razstavo. Vemo, da si
samouk, da pa ti pridejo tako
lepe slike izpod rok, ti lahko vsi
samo čestitamo.«

»Slikarju želim še veliko
uspeha pri nadaljnjem delu,
želim pa tudi, da bi bilo takih raz-
stav še več.«

Ti in mnogi drugi vtisi kažejo
na veliko odmevnost, ki jo je do-
živela razstava našega sodelavca
Toneta Pečana. Želimo pa si po-
dobnega snidenja z vsemi, ki
izražajo svoje misli, svoja čustva
na ta ali oni način.
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